
 
 

MOBILITEITSRAAD 
- - Woensdag 15 februari 2023 / 20u00 – Raadzaal - -   

 

Stemgerechtigde leden - 22 Naam A V Plaatsvervanger A V 

Maximaal 8 deskundigen Lode Caenepeel  X     

 Johan Van Wambeke X      

 Frank Van Hoorde X      

 Peter Hofman X      

 Els van Gelder X      

 Mark Van Neste  X     

 Maximaal 5 geïnteresseerde burgers Maria-Paula Pee X      

 Hans De Ruyter X      

 Sammy Dalewyn       

 Yo Deconinck X      

Gemeentelijke basisschool Greet Naessens   Micha D’Hooge  X 

Vrije Basisschool De Pinte Caroline Ryckaert   David Lenaerts X  

Vrije Basisschool Zevergem Ilse De Cnuydt   Noemie Saey   

Gemeenschapsschool De Kleine Prins Katrien Choueiri  X Anton Vanborm   

Leefschool De Boomhut Alissa Van Dingenen   Colette Verslyppe X  

Erasmus Atheneum  Lieselotte Meersschaert   Arno Dejonghe  X 

Fietsersbond Joe Rogge X      

MINA-raad         

Seniorenraad Frans Naessens X      

Jeugdraad Noah Van Renterghem   Jules Vertriest   

LEM-raad Luc Vermassen       

Gecoro         

Gezinsbond De Pinte Eric Verstuyft X      

Gezinsbond Zevergem Luc Van Melckebeke X      

       

Waarnemende leden - 6         

Ruimte Kenny De Vrieze    An Stroobandt X  

Open VLD Rita De Jaeger  X     

N-VA Leen Gryffroy X      

CD&V Erik Van De Velde       

Schepen Openbare werken Willem Rombaut X      

Schepen Mobiliteit Benedikte Demunck X      

       

Raadgevende leden - 3         

Politie Wannes Vandeputte  X     

     
  

Dienst Openbare Infrastructuur  Arnout Laureys X       

  

 



Agenda 
1. Goedkeuring verslag 30 november 2022 
2. Terugkoppeling beslissingen CBS 
3. Advies omgevingsvergunningen 

a. Decorline – maken twee poortopeningen 
b. Indiana – herinrichten terrein + aanleg fietspad en parking 

4. Infrastructuur 
a. Ontsluiting Moerkensheide fase 3 

5. Punten voorgedragen door leden van de raad 
6. Varia 

 
1. Goedkeuring verslag 30 november 2022 

In de opmerkingen “vorig verslag” staat er “of de fietssuggestiestroken in de Nazarethstraat niet 
beter aangeduid kan worden”. Deze “niet” is verwarrend en dient weggelaten te worden.  
 
De fietsbeugels in de Pintestraat, waarvan sprake in de varia, staan ter hoogte van huisnummer 15. 
Er wordt verwezen naar de kapper maar deze is ondertussen verhuisd. De beugels staan op de 
planning van de technische uitvoeringsdienst om terug te plaatsen. 
 

2. Terugkoppeling beslissingen CBS 
De strategische locaties van de laadpalen werden doorgegeven aan de concessiehouder Engie. Deze 
werden ondertussen overlopen en de meeste locaties zijn geaccepteerd. De exacte locatie wordt 
verder bepaald. Er wordt bekeken of een snellader aan de carpoolparking mogelijk is. Er zijn voorlopig 
nog geen laadpalen aangevraagd door inwoners. 
 
Infrabel heeft groen licht gekregen om de renovatiewerken van de onderdoorgang Kunstschildersweg 
aan te besteden. De werken worden aanbesteed op 15 maart 2023. 

 
3. Advies omgevingsvergunningen 

a. Decorline – maken twee poortopeningen 
Locatie in de Nijverheidsstraat waar een regularisatie aangevraagd wordt voor bijkomende 
verharding. Er wordt ook een wadi aangelegd. Deze bedrijvenzone komt uit op de fietsstraat in 
de Nijverheidsstraat, waar eveneens de F7-fietssnelweg passeert. De site ligt in industriezone 
volgens het Gewestplan. In het RUP Centrumbocht werd de zone voorzien als woonkern, maar 
dit RUP is niet meer van toepassing. De gemeente wenst op termijn echter wel alle industrie te 
verplaatsen naar de KMO-zone in de Heirweg. 
 
Er wordt aangegeven dat, als de poort gesloten is, de vrachtwagens op de fietssnelweg blijven 
staan en er geen doorgang is. Bovendien is de draaicirkel op de Nijverheidsstraat zeer klein en 
wordt de openbare weg vaak overschreden, met schade aan de afsluiting van de spoorweg als 
gevolg. 
 
Er wordt gevraagd of er enkel toegang langs de noordkant mogelijk is, maar daar is geen 
aansluiting op de openbare weg. Bovendien is de Breughellaan een woonwijk en een 
schoolomgeving, en is de bocht van de Nijverheidsstraat op de fietssnelweg een gevaarlijk 
punt met weinig zichtbaarheid. 
 
Vandaag valt het verkeer volgens sommigen wel mee, al is het zeer smal en gevaarlijk voor 
fietsers. Men vreest dat een opsplitsing binnen het gebouw zal leiden tot toegenomen verkeer. 
De huidige bedrijven op het terrein rijden reeds met verschillende frequenties en groottes van 
voertuigen. 
 
Men merkt op dat het vreemd is dat er bijkomende verharding geregulariseerd zou worden, 
als er op openbaar domein voetpaden onthard worden. Deze verharding is ook bedoeld voor 
bijkomende parkeerplaatsen en zal bijgevolg bijkomend verkeer aantrekken. 
 
 



Er wordt opgemerkt dat dit bedrijventerrein eigenlijk niet op de ideale locatie ligt. 
 
Een verbod voor zwaar verkeer is niet ideaal, gezien dit normaal uitgerust wordt met een 
onderbord “uitgezonderd plaatselijk verkeer” en dat dit dus geen effect heeft. Als het hekken 
weggenomen zou worden, zou er wel meer manoeuvreerruimte zijn om in te draaien. Dit is 
echter ook een beveiliging van het terrein. 
 
De mobiliteitsraad adviseert dat het gemeentebestuur nagaat of er in de omgevingsvergunning 
een beperking op het type vrachtwagens opgelegd kan worden, of dat er een beperking kan 
opgelegd worden op de uren van toelevering. Beiden zijn echter moeilijk te handhaven. De 
mobiliteitsraad adviseert daarom om de opening in het hekken te verbreden of de 
vrachtwagens aan te passen, zodat vrachtwagens voor toelevering in één beweging het terrein 
kunnen op- en afrijden. 

 
b. Indiana – herinrichten terrein + aanleg fietspad en parking 

De mobiliteitsraad merkt op dat er in verhouding heel weinig fietsers voorzien zijn ten 
opzichte van het aantal wagens en dat de locatie waarop de fietsenstalling nu voorzien is zeer 
klein is voor het aantal voorziene fietsen. De meeste leden komen met de auto of worden 
gebracht. Er wordt aangehaald dat de site momenteel ook niet veilig is om op een alternatieve 
manier te bereiken. Een veilig alternatief is de trage verbinding die aansluit rechtstreeks op de 
Krekelstraat, maar deze moet dan wel voorzien worden. Er wordt immers opgemerkt dat de 
trage verbinding naar de Krekelstraat niet getekend staat op het plan, maar dat dit wel 
noodzakelijk is. Door die verbinding worden conflicten met voetgangers/fietsers en 
parkerende wagen ook vermeden. 
 
Er wordt gevraagd wat de dichtstbijzijnde bushalte is. In het nieuwe vervoersplan is dat 
voorzien op de N60 aan de Klosse. 
 
Er wordt gevraagd of de inwoners van de Krekelstraat geen hinder gaan hebben van het geluid 
van de paddel. 
 
Er wordt opgemerkt dat er in de Hondelestraat geen voetpad is en dat men meer verkeer gaat 
sturen via de Hondelestraat. Er wordt gevraagd of er op terrein van Indiana geen 
voetpad/wandelpad kan opgelegd worden, parallel met de Hondelestraat. Deze kan ook dienst 
doen als Finse piste. Er wordt gevraagd of er opgelegd kan worden om dit openbaar te stellen. 
 
Het asfalt van de Hondelestraat is niet in goede staat, dit zou mee genomen kunnen worden 
voor een nieuwe toplaag. Er wordt opgemerkt dat dit kan leiden tot sneller verkeer. Er wordt 
gevraagd wat het snelheidsregime is in de straat. De snelheidsbeperking is 50 km/u. 
 
Er wordt gevraagd of de parking en het voorziene hockeyveld van locatie kunnen wisselen, 
zodat de toegang van de parking dichter bij/op de Krekelstraat komt te liggen.  
 
De mobiliteitsraad adviseert om de trage verbinding voor fietsers en voetgangers naar de 
Krekelstraat op te nemen op het inrichtingsplan en in samenspraak met Indiana te bekijken 
om een wandelpad parallel met de Hondelestraat te voorzien. Er wordt ook geadviseerd om 
extra fietsenstalling te voorzien en de afmetingen voldoende groot te maken zodat 
(elektrische) fietsen en buitenformaatfietsen comfortabel kunnen parkeren. Zowel voor de 
inschatting van het aantal fietsen als voor de afmetingen kan men terecht in het vernieuwde 
Fietsvademecum (resp. fiche G.2 en G.3). 
 

4. Infrastructuur 
a. Ontsluiting Moerkensheide fase 3 

Het plan van deze fase werd op de mobiliteitsraad van juni 2022 geagendeerd en 
goedgekeurd. Inwoners van de wijk vragen momenteel of de ontsluiting van fase 3 kan 
gebeuren via de Pintestraat in plaats van via de Elsboslaan om het verkeer te spreiden en de 
oversteek van het Bospad veiliger te maken. Er zijn m.a.w. twee opties om fase 3 te ontsluiten: 



enerzijds via de voorziene doorgang langs de Elsboslaan, anderzijds via een ontsluiting richting 
de Pintestraat. 
 
Er wordt opgemerkt dat, bij een route naar de Pintestraat, er minder woningen gebouwd 
zullen kunnen worden door de projectontwikkelaar. Er wordt opgemerkt dat een directe route 
naar de Pintestraat het verkeer uit de wijk naar de Pintestraat zou aantrekken, maar dit kan 
vermeden worden aan de hand van een knip tussen fase 3 en de eerdere fases. 
 
Er wordt opgemerkt dat de Elsboslaan een nieuwe wijk is met veel jonge gezinnen en dat er 
om die reden een rechtstreekse aansluiting op de Pintestraat toegelaten zou kunnen worden. 
Dit creëert echter een minder veilige situatie in de Pintestraat, gelet op de vele actieve 
weggebruikers daar. Bovendien is dit reeds een complex en moeilijk kruispunt. 
 
De mobiliteitsraad is van mening dat het Bospad alleszins niet gebruikt kan worden voor de 
ontsluiting van wagens. De trage verbindingen worden immers gebruikt door veel actieve 
weggebruikers. Om die reden is een aansluiting van fase 3 via de Elsboslaan te verkiezen boven 
een nieuwe weg parallel naast het Bospad, waardoor het Bospad onveiliger wordt. 
 
Er wordt opgemerkt dat de Moerkensheidewijk als totaalplan opgemaakt is, waarbij de 
ontsluiting van de derde fase ontworpen en goedgekeurd werd via de Elsboslaan. Als dit fase 1 
geweest zou zijn, was dit reeds uitgevoerd volgens dat plan. De inwoners die een woning 
gekocht hebben in de Elsboslaan wisten op voorhand dat dit beperkt aantal woningen er nog 
zou gebouwd worden. 
 
Er wordt voorgesteld of er een ontwerp kan komen zonder straat, maar een oprit met 
ondergrondse parking aan het begin van het terrein, zoals de verkaveling op de hoek 
Florastraat – Langevelddreef. 
 
Er wordt gevraagd om een trage verbinding te voorzien door de nieuwe verkaveling, via het 
Bospad of via een nieuwe verbinding. 
 
Er wordt gestemd over de ontsluiting: 
- Ontsluiting via de Elsboslaan: 12 personen 
- Ontsluiting via de Pintestraat: 1 persoon 
- Onthoudingen: 0 personen 

 
De mobiliteitsraad adviseert om geen ontsluiting via de Pintestraat toe te laten, gezien dit een 
nieuw gevaarlijk en complex kruispunt voor wagens en actieve weggebruikers creëert op de 
Pintestraat ter hoogte van het plateau Pintestraat – Bommelstraat. 
 

 
5. Varia  

- Er wordt gevraagd om haaietanden te voorzien op de rode markering voor fietsers in de 
Vredestraat ter hoogte van de Kasteellaan. Dit staat op de planning en wordt uitgevoerd zodra 
de weersomstandigheden dit toelaten. 

- In de bocht in de Florastraat wordt er snel gereden. Er wordt gevraagd of er 
snelheidsremmende maatregelen genomen kunnen worden of dat de oversteekplaats beter 
aangeduid kan worden. 

- Op de Baron de Gieylaan ter hoogte van het Parkbos steken er vaak voetgangers en fietsers over 
zonder te kijken. Er wordt opgemerkt dat fietsers sowieso geen voorrang hebben over een 
zebrapad. Dit vormt een gevaarlijke situatie. Er wordt gevraagd om een zigzag te plaatsen voor 
voetgangers. Er is ook weinig zichtbaarheid op aankomend verkeer. 

- In de gemeenteraad van februari werd de samenstelling van de projectstuurgroep, het 
kwaliteitsorgaan in kader van mobiliteitswerken, voorgelegd. Daarin is voorgesteld om iemand 
van de mobiliteitsraad af te vaardigen, zijnde Els Van Gelder (als ondervoorzitter, gezien Joe 
reeds aansluit vanuit de Fietsersbond). 

- In de Eeuwfeestlaan staat een A7 bord gedraaid, ter hoogte van Eeuwfeestlaan 32-34. 



- In de Zevenster staan er twee poortjes om het veerooster te passeren, maar het eerste hekken 
langs de kant van de Mieregoedstraat krijg je heel moeilijk open. De andere poortjes in het 
Parkbos zijn veel gemakkelijker. Men geeft aan dat het poortje van de Zevenster heel moeilijk 
open te krijgen is. 

- Er wordt opgemerkt dat er op sociale media een boodschap verschenen is van de Fietsersbond, 
waarin gemeld werd dat er in overleg met de gemeente beslist werd om de parkeerplaatsen in 
de Stationsstraat te verwijderen. Hierop waren er sterke reacties van inwoners naar de 
mobiliteitsraad toe, waarbij ook verwezen werd naar de pagina van de Fietsersbond. Op de 
website van de Fietsersbond wordt vermeld dat de voorzitter van de Fietsersbond ook 
voorzitter is van de mobiliteitsraad en op die manier sturend kan werken. De voorzitter 
verontschuldigt zich hiervoor en zal ook de tekst op de website laten aanpassen. 

- Er wordt opgemerkt dat de leerlingen van de J. Anthierenslaan grotendeels langs de juiste kant 
van de weg wandelen. 

 
De data van de komende mobiliteitsraden 2023: 
 

• 29 maart 2023 

• 26 april 2023 

• 31 mei 2023 

• 21 juni 2023 

• 30 augustus 2023 

• 27 september 2023 

• 25 oktober 2023 

• 29 november 2023 


